
Město Nový Jičín
Zápis č. 9/2019 

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka, 
konaného dne 11. listopadu 2019 v 16 hod. v Klubu seniorů Loučka.

Jmenný seznam členů osadního výboru: 

J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška, H. Micková, L. Pístecký, J. Šimíček, 
M. Štěpánová, A. Svojanovský                                                  
Přítomní členové: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Liška, H. Micková,                       
                              M. Štěpánová
Nepřítomní členové omluvení: L. Pístecký, J. Šimíček  
Nepřítomni členové neomluvení:  P. Jaroň, A. Svojanovský
Hosté: Mgr. S. Kopecký-starosta města, Mgr. Josef Solanský-tajemník MěÚ
Při zahájení schůze bylo přítomno: 7 z celkového počtu 11 členů osadního výboru.
Osadní výbor je usnášeníschopný. 

Zahájení:
Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který 
přivítal přítomné členy, které poté seznámil s programem jednání, který byl schválen bez 
připomínek. Předseda OV zároveň přivítal hosty tohoto jednání.

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek. 
Program:
I.          Schválení programu schůze
II. Činnost osadního výboru - konzultace se starostou města a tajemníkem MěÚ    
III. Kontrola zápisu z minulého jednání
IV. Kontrola usnesení
IV. Různé
Usnesení.
9./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání.
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

II. Činnost osadního výboru 
Na základě informace předsedy OV ze schůzky předsedů OV s vedením města dne 9. 10.
2019 a informací uvedených v zápise z této schůzky podaných na minulé schůzi OV, byli na
jednání OV pozváni starosta města Mgr. Kopecký a tajemník MěÚ Mgr. Solanský k osvětlení
činnosti  OV vyplývající  ze  zákona  č.  128/2000  sb.,  o  obcích  §  121  -  „Osadní  výbor  je
oprávněn“.  
Starosta města zdůraznil, že OV nemůže podle uvedeného zákona  úkolovat úředníky města
formou usnesení uvedených v zápise z jednání neboť to není v jeho kompetenci, záležitosti
týkající  se  např.  požadavků na opravy či údržbu v m. č.  mohou uplatňovat buď jednotliví
členové  OV  nebo  občané  a  to  buď  telefonicky,  e-mailem  či  osobním  jednáním  se
zodpovědným pracovníkem MěÚ. Pokud chce OV vykonávat svoji činnost tak, jak ji dělá
doposud, tak ať to dělá, ale jiným způsobem a ne formou zápisu z jednání.
K  předmětné  záležitosti  se  vyjádřil  i  tajemník  MěÚ.  Pomoc  města  je  ve  vytvoření
podmínek pro činnost OV, zdůraznil ustanovení „Jednacího řádu výborů ZM“ čl. 7 - Usnesení



výborů, když otázka efektivity práce OV je „lehce mimo“, OV může požadovat informace
potřebné pro svoji činnost.
K informacím obou představitelů města se postupně vyjádřili členové OV p. Elicer (osobní
jednání  na  MěÚ  v konkrétní  záležitosti,  které  nebyly  řešeny),  p.  Hub  (město  neřešilo
záležitosti vznesené občany na veřejné schůzi), p. Kotas (k ustanovení Jednacího řádu výborů
čl. čl. 7, odst.d) a dalším záležitostem), p. Štěpánová k činnosti OV).
Tajemník  MěÚ upozornil  na skutečnost,  že v zápise může být  uvedeno sdělení  členů OV
s kým,  v jaké  záležitosti  a  s jakým  výsledkem   na  MěÚ  jednal,  aby  byla  možná  zpětná
kontrola. 
Předseda OV „otevřel“ záležitost spojenou s fungováním webových stránek Loučky a vznesl,
stejně jako na zmiňované poradě, dotaz k možnosti města poskytnutí určité odměny za práci
webmastera těchto webových stránek, k čemuž podal vysvětlení tajemník MěÚ i s otázkou,
zda je nutné mít svoje vlastní webové stránky.
Usnesení.
9./ II.  - Osadní výbor bere na vědomí sdělení starosty města a tajemníka MěÚ k činnosti OV, 
jeho právům a aktivitám, kterými se bude v dalším období řídit.
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.
Předseda OV p. Kotas poděkoval hostům za jejich účast na tomto jednání, která byla
pro OV přínosem.

III. Kontrola zápisu z     minulého jednání 
Předseda OV provedl kontrolu zápisu z jednání dne 17. října, který členové OV obdrželi
e-mailem dne 20. října, k němuž přítomni nevznesli žádné připomínky.
Usnesení.
9./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV č. 8. ze dne 17. října 2019
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

IV. Kontrola usnesení  
Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení.
Usnesení.
9./IV. - Osadní výbor bere na vědomí kontrolu usnesení.
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

V.  Různé
Předseda OV p. Kotas podal přítomným informace o:
- uskutečněných akcích OV a to o mimořádně do programu akcí na letošní rok zařazeném 
  Svatomartinském lampionovém průvodu 9. 11. vč. financování (dotace města, sponzoři)
- připravovaném Adventním koncertu dne 8. 12. v Orlovně s dotací města (organizačně 
  zajišťuje člen OV p. Šimíček)
- v případě zůstatku nevyčerpaných fin. prostředků pro OV na letošní rok o uskutečnění akce  
  „Předvánoční sportovně-zábavné odpoledne seniorů“ dne 10. 12. v Orlovně (organizačně by 
  zajišťoval p. Kotas a p. Šimíček) 
- jednání s ved. OSM Ing. Bartoněm v záležitosti   stížnosti občanů na výkopové práce pro 
  optický kabel v prostoru za sídlištěm, zároveň  o přislíbené projednání na poradě vedení 
  města záležitosti s uplatňování požadavku OV na vybudování spojovacích chodníku mezi 
  ul. Za Korunou a Jičínskou
- jednání s p. Horákovou v záležitosti funkčnosti místního rozhlasu a jeho opravy
- výsledcích 7. zasedání ZM dne 7. 11. 2019
Usnesení
9./V. - Osadní výbor bere na vědomí výše uvedené informace předsedy OV



Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

V závěru jednání poděkoval předseda OV přítomným za aktivní přístup k jednání. 
Bylo  dohodnuto,  že  další  schůze  Osadního  výboru  se  uskuteční  v pondělí  dne  16.
prosince v 17 hod. v Klubu seniorů.

Jaroslav Kotas, předseda OV                        V Novém Jičíně - Loučce dne 12. 11. 2019

Příloha - Prezenční listina 


